          24 OURS                                                                                               

24 OURS  Are a Germany based Band fronted by the Scottish Singer and Songwriter Eddie Mc Grogan, the other Band members are:  Reiner Wyen, Bass Guitar/Vocals: Jürgen König Maatje, Drums:  Stephen Hasenburg, Keyboards/Vocals  and Günther Holtmann Lead Guitar: The” Who’s Who” of the previous projects from these Band Members is an endless list of first class addresses with Cochise, Phillip Boa, Geier Sturzflug, Afterwords, The Price, and Anna and the Virulents being  just a few of the stations where these 5 excellent musicians contributed their skills. It’s hard to describe or classify the genre of 24 OURS because their material is so varied and diverse. Omni-Pop is the term that comes to mind, Modern Rock Hymns, paired with Soulful Ballads, Ska songs, bouncing off Punk and Reggae songs, and all of these styles being held together by a Singer and a Band who have definitely found and created their “Own Sound.” All of this then wrapped up in an Explosive, Dynamic Stage Performance, which is Delivered with a Vengeance. 24 OURS are a Serious Band who Mean Business, and they’re out to Prove that Fact to their Audiences.  24 OURS were invited to participate in the German leg of the Worldwide Global Rockstar Internet Competition and achieved a more than respectable sixth place. Following a number of Headline Gigs at Top German Venues, the Band Toured Successfully with The Godfathers and The Tubes. On the 11th of February 2017 24 OURS successfully presented their Live-CD “Every Second Counts” in the Jovel Music Club in Muenster, Germany. 24 OURS are currently negotiating and planning their next steps with various European and American Media Agencies and Companies.  
                                                             24 OURS        

24 OURS sind eine in Deutschland beheimatete Band. Frontman ist der Schottische Sänger und Songwriter Eddie Mc Grogan. Mit von der Partie sind Reiner Wyen; Bass/Gesang, Jürgen König Maatje; Schlagzeug, Stephen Hasenburg; Keyboards/Gesang, und Günther Holtmann; Lead Gitarre. Die Liste der früheren erstklassigen Projekte, in denen die 5 Bandmitglieder ihr talentiertes Können beisteuerten  liest sich wie eine „Who‘s Who“ der Rock Geschichte. Dabei gehören Namen wie „Cochise“, „Phillip Boa“  „Geier Sturzflug“, „Afterwords“, „The Price“ oder „Anna and the Virulents“ zum Tagesgeschäft. Die obligatorische Schubladen- Frage, ist  bei 24 OURS nicht zu leicht zu beantworten.  Omni-Pop wäre ein Begriff, der sich hier gut einfügen lässt.  Moderne Rockhymnen paaren sich mit gefühlvollen Balladen, Ska Songs wechseln sich ab mit Punk, Rock und Reggae Songs -  und das alles wird zusammen gehalten von einem Sänger und einer Band die definitiv ihren „Eigenen Sound“ gefunden und kreiert haben. Das ganze Paket dann zusammen geschnürt in einer dynamischen, explosiven Bühnenperformance, die abgeliefert wird, als ob es kein Morgen mehr gäbe. 24 OURS sind eine Band, die es mit sich und Ihrem Publikum ernst meint und das auch noch unter Beweis stellt. Nach einer Einladung zur Teilnahme, erreichten  24 OURS einen mehr als respektablen sechsten Platz in der Deutschen Ausgabe, vom Worldwide "Global Rockststar" 2015  Internetwettbewerb. Dazu spielten sie noch eine Reihe von Headline Gigs in verschiedenen  Top Clubs in Deutschland, plus erfolgreicher Tourneen mit "The Godfathers", und "The Tubes". Am 11.02.2017 stellten die  24 OURS erfolgreich ihre live – CD „Every Second Counts“ im Jovel Club in Münster vor. 24 OURS sind momentan dabei ihre nächsten schritte zu planen und parallel dazu, Verhandlungen mit verschiedenen europäischen und amerikanischen Media Firmen und Agenturen zu führen.                    

CONTACT: EDDIE Mc GROGAN  WIEM STR. 9   48351 ALVERSKIRCHEN GERMANY

TEL:  02582 495 496 : 0174 734 8290  E-MAIL : EMcG54@gmx.de

more Infos, Pictures and Videos: Facebook: 24ours, You Tube: 24ours Jovel  

